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Närvarande:
Lana Chalabi
MarttiHuttunen
Guillermo Pena
Monica Mattsson
Susanne Svensson

Protokoll191121
Styrelsemöte
Samf äl li ghetsfÖren ingen
Bergsjöplatån

1 .Föregående mötes Protol«oll.

Föregånde mÖtes protokollgicks igenom utan anmärkning'

2.Ekonomi.

Martti Huttunen redogjorde för fÖreningens ekonomi'
Det kommer att bli ett förlustår och dårmed måste vi upptÖsa pengar ur

underhållsfonden. fOrktaringen är de relativt stora arbeien som vi tvingats gÖra' såsom

asfaltsarbeten och grävning för avloppsstopp'

3. Avtal med Renova.

Alla har avtal med Renova.

4.Övriga frågor.

I marklag 1 var det ett stort stopp i avloppet.3 fastigheter fick in avloppsvatten'

Föreningen var tvungnå att Ueåtaln gravhing på det. Alla har fått info i brevlådan'

S.Nästa s§relsemöte.

Nästa stYrelsemöte är 2020-01-09

Styrelsen Önskar En god iul och ett gott nytt år!

Vid protokollet Justeras Ordförande

Susanne Svensson Monica Mattsson Lana Chalabi


